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Consell de Barri de Sant Genís 

  

Data:  13 de juny de 2024 a les 19:15 hores.  

Lloc:  Centre Cívic Casa Groga – Avinguda del Jordà 27  
 

  

Assistents:   
-Taula:   
Sergi Perea.   Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó.   
 Conseller de barri Sant Genís.  
Xavier Civit.   Vicepresident en funcions del Consell de 

barri de Sant Genís  
            Lluis Rabell   Regidor del districte.  

-Grups polítics representats:  4 
  
-Entitats representades:  4 
  
-Veïnes i veïns assistents:  32 

 

Ordre del dia:  
1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la vicepresidència del Consell de barri.  

2. Informació d’obres i projectes del Barri  

3. Nou ascensor del carrer Idumea 

4. Torn obert de precs i preguntes.  

 
  
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull d’acords.  
  
El Conseller tècnic inicia la sessió, presenta a la taula i dona pas als punts de l’ordre 
del dia. Demana disculpes per començar una mica tard, però a les 19:15 es tancarà el 
cens i ja no es podrà votar. Demana disculpes de l’absència de la Gerent del Districte, 
Elena Amat, per causes sobrevingudes.  
  

1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la Vicepresidència del Consell de 
Barri.  
  

El conseller de barri explica de què es tracta la Comissió de Seguiment i les feines 
que fan. En total hi ha 16 candidatures a la Comissió de Seguiment, les quals són; 
Xavier Civit, Ramon Camuñas, Josep Maria Hosta, Juli Fontoba, Sònia de Arana, 
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Núria Romagosa, Toni Mallorques, Jordi Pérez, Miguel Giner, Associació EINA, 
Associació de veïns de Sant Genís dels Agudells, Maria Elena Mateo, María José 
Benavente, Clara Garcia, Maria Àngels Lopez i Lluis Jordà.  

Es procedeix a fer la votació. Queda aprovada la Comissió de Seguiment.  

Pel que fa a la renovació de vicepresidència del consell de barri hi ha una única 
candidatura, la del Xavier Civit.  

Es procedeix a fer la votació. Queda aprovada la renovació de la vicepresidència.  

2. Informació d’obres i projectes al barri   
  
El Regidor del Districte, Lluís Rabell, explica les actualitzacions dels principals 
projectes i actuacions del barri: 
  

- Projecte d’urbanització de la cruïlla Olvan – Sagàs: Consisteix a millorar 
l’accessibilitat de la cantonada incorporant alhora mobiliari urbà per a la 
parada del Bus de Barri. Les millores que es faran són ampliar la vorera 
donant variabilitat al gir, instal·lació de dos recolza braços, dos murs de 
contenció a la vorera del carrer Olvan amb baranes de protecció, 
revestiment de rajoles per tal de donar continuïtat a l’espai, escales de 
connexió pels vianants en els dos carrers. És una obra en procés de 
licitació, la previsió d’execució agost del 2024 fins a l’octubre 2024. El 
pressupost estimat d’execució és de 48.326 euros.  

- Urbanització del solar de l’avinguda Elies Pagès, 34: El programa 
funcional consisteix en una zona d’estada, zona d’ús compartit (ZUC) de 
persones i gossos i una àrea de jocs infantils aplicant criteris d’accessibilitat. 
També caldrà augmentar l’amplada del carrer Canovelles per a garantir el 
pas de l’autobús. El pressupost estimat és de 2M d’euros. Es troba en un 
estat d’avantprojecte, pla de cales i aixecament topogràfic redactats.  

- MPPEU per la regulació de l’equipament esportiu situat al Pg. Vall 
d’Hebron 93-101: És el camp municipal de futbol de Sant Genís; el projecte 
ja té l’aprovació definitiva el 26/4; Té un pressupost de redacció de 6.350 
euros, i un pressupost estimat d’obra, de mig milió d’euros. En preparació, 
la licitació per a la redacció del projecte. La construcció del nou equipament 
seria amb un nou espai de magatzem i cobertura de les grades existents.  

- MPGM Sinaí – Natzaret – Samaria: Està en mans d’un fons privat i està 
prevista la construcció d’un equipament important que tindrà un impacte 
molt positiu en l’àmbit econòmic al barri com social. Serà la residència 
d’estudiants amb 500 places i dividida en 4 edificis. Es preveu la 
construcció d’un edifici d’habitatges dotacionals amb 25 allotjaments i un 
equipament. Ja està presentada la llicència d’obres majors en tramitació 
tècnica, el termini d’execució d’obres és de 18 mesos. Amb un pressupost 
de construcció i urbanització de 15M d’euros + 3,24M d’euros. Abans del 
començament d’obres es farà una reunió informativa amb el veïnat per 
explicar tots els possibles ritmes i dates previstes.  

- Àmbit Tir: Àmbit privat d’ús públic amb pàrquing soterrani de l’any 1975, 
l’ajuntament no pot actuar ni fer manteniment perquè no li correspon. Des 
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del departament de llicències del districte és iniciar les gestions pertinents, 
emetent un autoritas, per tal de resoldre el problema i un cop es resolgui es 
podrà determinar la conveniència o no, de què l’espai en superfície sigui 
públic. La comunitat de propietaris ha contractat una enginyeria per realitzar 
la legalització.   

- Masia i Entorns de Can Soler: El problema és l’estat en el qual es troba la 
masia on es requereix una adequació i reforma per tal d’obtenir la llicència 
ambiental i aconseguir el seu compliment normatiu i correcta protecció 
d’incendis amb una primera estimació de 3,1 milions d’euros. Durant els 
mesos de setembre i octubre el districte va realitzar un estudi d’integritat 
estructural i de patologies, on BIMSA ha fet una estimació de l’import que 
suposaria i és de 15.500 euros. Les fases 2 i 3 estan pendents d’execució 
per un import de 5,66 milions d’euros. Des del districte pensen que no és 
una obra que hauria de dur a terme el districte sinó que és una obra que 
hauria de fer l’Ajuntament de Barcelona, ja que és un equipament de ciutat. 
Està en cartera d’urbanisme i s’anirà seguint. No tot s’executarà a la 
vegada, es possible que alguna fase sigui assumida per altres vies de 
finançament que no són les del districte.  

- Monestir de Sant Jeroni de la Vall d’Hebron: S’ha fet una petició 
d’elaboració d’un pla director per la protecció del monestir a la gerència 
d’urbanisme i a l’arquitecte en cap.  

- Masia Can Safont: S’ha fet una taxació i s’obren converses amb la 
propietat per tal d’adquirir l’espai durant aquest any. S’està treballant ja amb 
el programa funcional de l’equipament per tal de presentar una primera 
proposta els veïns. Durant el mes d’agost els SSTT del districte van emetre 
un informe de l’estat actual de l’edifici. S’ha fet una primera estimació del 
que comportaria la rehabilitació integral i és de 6,55 milions d’euros.  

- Soterrament de línies elèctriques i retirada de pals: en el carrer Costa 
Pacheco 1-25, obra executada, pendent de descàrrega per companyia; al 
carrer Natzaret 66- 76 l’obra executada on es van retirar 3 pals i 87m2; al 
carrer Viver 16-32 passa el mateix que al carrer mencionat anterior, a 
l’Avinguda Elies Pagès 2-8 es retiraran 7 pals i 105m2 on el projecte 
executiu ja està redactat i l’execució serà l’any 2024. I el carrer Natzaret 97-
107, es farà durant el 2024 ara mateix està en projecte executiu. El 
pressupost total d’execució d’obra és de 229.829 euros i el total de 18 pals 
retirats.  

- Mercat de la Vall d’Hebron – Teixonera: Projecte d’urbanització dels 
entorns del mercat, s’ha aconseguit una inversió de 2,5 milions per millorar 
els entorns. El projecte ja està en curs, les obres tindran una duració de 7 
mesos començant a l’octubre. Les obres consistiran en la urbanització i 
reordenació els entorns del mercat. S’amplia l’accés de la plaça del mercat 
aprofitant l’espai entre la nova rampa d’accés al pàrquing i el mur existent al 
passeig de la Vall d’Hebron.  

- Parc de Bombers de la Vall d’Hebron: Nova torre de pràctiques i altres 
millores, és una obra executada On ha tingut un pressupost d’execució, 
projecte i vehicle  de 2,7 milions d’euros. La construcció de la nova torre de 
12 plantes, 3 d’elles subterrànies i la rehabilitació i redistribució dels usos 
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subterranis del Parc. Adquisició de la primera ambulància metropolitana 4x4 
per fer actuacions a la muntanya.  

- Pacte per la Ronda de Dalt: Aquest mandat es realitzarà la fase 2, el tram 
que va des de l’IES Vall d’Hebron fins a l’Avinguda Vallcarca. Les obres ja 
han començat on es farà el mur i les sortides d’emergència durant un 
període de 21 mesos (fins al març del 2026) i la cobertura de la ronda es 
durà a terme amb un acabament el maig del 2027. Durant aquesta execució 
hi haurà un procés participatiu amb els veïns per determinar que hi haurà a 
dalt de la cobertura. Amb un pressupost de 18,6 milions d’euros.  

- MPGM per a la reordenació de l’entorn de la Llosa: Feia 12 anys que 
s’havia de fer el plantejament de l’entorn. En aquest entorn es portaran a 
terme dos projectes.  

• Construcció de l’edifici de consultes externes de l’Hospital de la Vall 
d’Hebron. És una inversió de 87,5 milions d’euros i la previsió és que 
el projecte finalitzi l’any 2026. És un projecte que s’anirà compartint 
amb el veïnat perquè aquest el conegui. Edifici de 10 plantes que 
permetrà alliberar 250 consultes externes, 100 gabinets d’exploració 
i 100 places d’hospital de dia.  

• Construcció de l'edifici de l'Agència de Salut Pública. El projecte està 
en redacció amb una inversió estimada 40,2 milions d’euros. El 
complex reunirà les dependències que ara estan disperses en 
diversos edificis. A mesura que es vagi portant a terme el projecte 
també s'anirà compartint de forma pública.   

- Ampliació dels tallers i cotxeres de Sant Genís L3: A la coberta del nou 
espai s’instal·laran 519 mòduls fotovoltaics que suposaran una reducció 
estimada d’emissions de 113 tones anuals de CO2. L’actuació permetrà 
adaptar la instal·lació a l’increment d’oferta que ha registrat aquesta línia i al 
que es pot produir en el futur, també facilitarà un millor manteniment dels 
trens i del nivell de servei als usuaris. L’obra es troba en execució des del 
febrer, té previst que acabi el febrer del 2025; amb un pressupost 
d’execució 17M d’euros, obra finançada pels Fons Next Generation. 

- Taula de diàleg amb el recinte sanitari: Tant per l’hospital de la Vall 
d’Hebron, com per l’hospital de Sant Rafael per totes les intervencions i 
obres esmentades anteriorment i que necessitaran un seguiment veïnal. 

- Especialització de l’Institut Vall d’Hebron: L’institut es transforma en el 
nou Institut de Formació professional Sanitaria Vall d’Hebron. Neix amb la 
voluntat d’esdevenir un centre de referència en la formació integrada de 
professionals sanitaris. El centre acollirà uns 800 alumnes i comptarà amb 
prop de 60 docents.  

- Pla de Barris 2025 - 2028: Hi haurà una nova edició, ja que es van fent 
cada 4 anys. Ara mateix estan tancant les propostes per la següent edició.  
S’estan definint les línies estratègiques, les inversions, les definicions dels 
barris on fa falta intervenir. En aquest pla, s’ha creat un pla pels barris de 
muntanya, en el qual s’inclou Sant Genís. Després de vacances, és faran 
reunions amb els veïns per poder discutir de quins són els projectes 
concrets que es realitzaran.  

- Campanya “A Casa Teva” de l’Agència de Salut Pública de Barcelona: 
És una campanya d’informació, sensibilització i conscienciació ciutadana 
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amb l’objectiu de reduir la presència de focus dels mosquits tigre a la 
propietat privada. Dues visites presencials a un mateix domicili, una primera 
informativa i pedagògica i una segona d’avaluació per tal de valorar si la 
intervenció ha estat eficaç.  

- Renovació àrea de jocs infantils: Jardins Manuel J. Arnalot: En el marc 
del Pla de Joc a l’espai públic (2020-2030) es procedeix a la renovació 
d’algunes àrees de jocs infantils. L’àrea serà totalment accessible i espera 
el joc tranquil del joc dinàmic. Obra en licitació, execució entre l’agost 24 i el 
febrer del 2025.   

- Actuacions amb brigada any 2024: es van efectuar un total de 39 
actuacions amb un import total 54.269 euros. S’han fet arranjaments en 
voreres, millora de guals i escocells, reposició de pilones, instal·lació de 
nous bancs.  

- Desbrossades de solars municipals: Durant l’any 2024 està previst 
desbrossar 10 solars en el barri per un import de 18.000 euros.  

- Obres d’execució d’un pas de vianants adaptat a l’Av. Jordà 30: Amb 
un paviment podo-tàctil i dos guals. Obra executada el febrer del 2024 amb 
un pressupost 10.700 euros.  

- Altres demandes de la Comissió de Seguiment:   
• Petició d’instal·lació d’un semàfor al carrer Lledoners – Sinaí – plaça 

Palestina – Camp futbol Sant Genís: és un itinerari utilitzat per a 
infants, que fa ús de l’equipament. Però des de mobilitat, els ha dit 
que com que no forma part de la xarxa bàsica al carrer Sinaí, només 
podria col·locar-se semàfors com a darrera opció. Prèviament, s’ha 
d’avaluar si millorarien els efectes. Des de GU compartiran una 
proposta de nova senyalització.  

• Titularitat del Solar de l’Av. Jordà: la parcel·la 7B6 és de titularitat 
pública és on està situada la Casa Groga; la parcel·la 6A titularitat 
pública ubicació de la Plaça Mèrida; 7B9 titularitat pública on es 
troben les petanques i la parcel·la 7B on està ubicat el Casal de la 
Gent Gran del barri.  

• Petició d’arbres secs: s’ha traslladat a Parcs i Jardins que són els 
que porten el tema.  

• Manca de contenidors de plàstic a l’Av. Jordà: s’ha traslladat la 
petició als serveis de neteja.  

• Realització d’una campanya informativa i sancionadora de la GU per 
excrements de gossos: s’ha demanat el pressupost per veure quants 
diners seria poder realitzar-la.  

 
3. Nou Ascensor del Carrer Idumea  

 
L’actuació consistiria en l’arranjament de connexió entre els carrers Idumea i 
Natzaret. Amb l’objectiu de millora l’accessibilitat i la mobilitat mitjançant la 
instal·lació d’un ascensor que connectes els dos carrers per salvar el desnivell.  
Es proposa reparar les escales, els murs de contenció i la millora del paviment, 
voreres, etc... 
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Per l’envergadura de l’actuació s’hauria de dividir en dues fases. La primera seria 
pla implantació de l’ascensor, la reparació de les escales i mur. La fase dos 
consistiria en la millora de les voreres.  
Ara mateix es troben en el punt que han contractat la redacció del projecte de la 
fase 1, l’avantprojecte estarà llest a la tardor del 2024. I es preveu un cost total de 
l’actuació 2.660 mil euros. Té dotació econòmica per la redacció del projecte i per 
l’execució de l’obra de la fase 1.  
 
Pel que fa al passatge Idumea, hi ha prevista una reunió amb l’associació de 
veïns per tractar el tema abans de marxar de vacances.  
 

4. Torn obert de paraules.  
  

En primer lloc, el Conseller de Barri convida a intervenir les persones que han 
formulat preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible 
disposar de la resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la 
informació al/la ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  
 

Intervenció Resposta 
Xavier Civit, vicepresident del consell 
de barri:  
▪ Per què la ciutadania ha de 

complir les normes i l’administració 
no ho fa? 

▪ Els pressupostos participatius 
tenen pensat aplicar algun factor 
de correcció, perquè sempre 
s’enduen el percentatge els 
districtes grans i els de muntanya 
res.  

▪ Els escocells dels arbres i la 
replantació a veure si Parcs i 
Jardins comença a fer alguna cosa 
ara que la sequera ha arravatat. 

Regidor:  
▪ Els pressupostos participatius són 

tot un èxit a tot BCN, els que no 
s’han pogut realitzar han sigut per 
temes tècnics, però de cara a la 
següent ho miraran detalladament 
perquè no torni a passar.  

Francisco Javier Solanes, veí:  
▪ Jardins de Manuel J. Arnalot 

porten anys encallats en aquest 
tema, hi ha molta brutícia, 
s’utilitzen com a tràfic de drogues, 
i hi ha moments que els decibels 
són molt alts.  

 
▪ Es va dir que sortiria el nom de 

Sant Genis a la parada de metro i 
encara no surt.  

 
 
▪ No hi ha vigilància de la GU al 

Regidor:  
▪ Quan vegin aquests temes avisar 

als mossos o la GU perquè es 
pugui actuar.  

▪ Tema dels decibels és complicat, 
s’ha de mirar que no sigui repetitiu 
i no afecti en horaris que tenen 
impacte sobre el veïnat.  

▪ Pel que fa als patinets, aquesta 
setmana hi ha una campanya 
sobre la conducció adequada.  

Conseller Tècnic:  
▪ Qui ha de pagar això de la parada 

de metro no està en disposició de 
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barri.  fer-ho.  
▪ Cada vegada hi ha més GU, però 

no poden anar a peu per la 
dimensió del districte.  

Manolita, veïna:  
▪ És necessari una plataforma per la 

parada de l’autobús 112, ja que a 
les persones grans no poden 
pujar. 

▪ Quan es trauran els pals de la llum 
del carrer? 

▪  Totes les obres del barri es fan a 
mitges no s’acaben.  

▪ Hi ha menys freqüència 
d’autobusos.  

▪ El Parc de Collserola quan es farà 
la desbrossada? 

▪ El barri necessita bancs perquè la 
gent gran puguin seure.  

Regidor:  
▪ Es pren nota sobre el tema de les 

plataformes per l’autobús.  
▪ Els pals es van fent a poc a poc, 

s’acabaran traient tots, però són 
molts diners i intenten anar el més 
ràpid possible, però la companyia 
marca el ritme.  

▪ Consultaran amb TMB aquest 
problema de freqüència.  
 

Conseller Tècnic:  
▪ S’intentarà posar més bancs al 

barri.  
▪ El tema de la plataforma ja està en 

marxa i no entenen com és 
possible que no s’hagi fet.  

Antonio Pérez, veí:  
▪ La parada dels autobusos a l’Av. 

Jordà que són grans com queda 
molt apropar de la corba no es 
poden apropar més a la vorera i és 
perillós.  

▪ El final de la línia 19 i 76, els 
mateixos arbres aixecant la vorera 
i els conductors no poden treure la 
rampa. S’hauria d’arreglar i posar 
una plataforma.  

Regidor:  
▪ Tema de mobilitat ho traspassen a 

la taula tècnica de mobilitat, on es 
tracten aquests temes. És 
interessant que els veïns vagin 
aquestes reunions perquè allà es 
parla de molts temes amb la GU i 
els mossos.  

Ramon Camuñas, veí del C/Cànoves:   
▪ Quan es farà el desbrossament? 
▪ Donar les gràcies perquè s’han 

executat les obres i ja no aparquen 
els cotxes a la cantonada amb el 
C/Natzaret  

▪ El primer tram del carrer hi ha molt 
desnivell i l’obra que s’estan fent 
deixa formigó per terra i no es 
neteja.  

▪ S’estan recollint firmes perquè la 
nova contrata del Casal de la gent 
gran s’ha canviat la normativa i no 
hi estan d’acord.  

Regidor:  
▪ El desbrossament prenen nota i 

ho passaran a Parcs I Jardins.  
 

Conseller Tècnic:  
▪ El casal de la gent gran es va 

decidir tancar-lo els diumenges 
perquè l’ús era molt baix i així 
poder destinar més diners en 
altres activitats entre setmana i els 
dissabtes.  
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Miguel Giner, veí:  
▪ En els pressuposts participatius, 

van ser un dels barris més 
participatius i no es van tenir en 
compte.  

▪ S’han quedat sense ESO al barri 
després de 40 anys. El més proper 
queda a 1km. Demanen que des 
del consorci es faci alguna cosa.  

▪ Quan facin els nous consultoris a 
la Vall d’Hebron, no s’ha vist el 
projecte redactat i el pla 
d’execució és de 2024-2026... 
quan estigui volent participar.   

▪ Volen fer pressió per insistir en 
una resposta sobre els patis Tir - 
Perea, perquè s’hi faci alguna 
cosa. Està molt brut i ple de 
plantes.  

▪ La vorera del C/Olvan es va 
quedar sense fer, quan es farà? 

▪ La freqüència del 112.  
▪ Hospital de Sant Rafael fer un 

accés per l’Av. Jordà perquè així la 
gent gran no ha de fer tota la volta.  

Regidor:  
▪ Hi ha una taula prevista amb el 

veïnat per parlar de Sant Rafael, 
serà el moment de parlar-ho tot.  

▪ La fase de la prohibició de la 
sequera ja acabada i ja es pot 
plantar.  

▪ Hi haurà reunions participatives 
per parlar tot el tema de la Vall 
d’Hebron.  

Conseller Tècnic:  
▪ Les obres del carrer Olvan, és 

imminent que les puguin executar. 
▪ Patis Tir- Perea,  s’estan posant 

multes coercitives de manera 
reiterada. L’ajuntament no pot 
agafar aquest solar sense que la 
part de baix no estigui legalitzat.  

Josep Maria Hoste, veí:  
▪ No tenim terminis ni dates 

d’execució dels projectes 
esmentats anteriorment.  

 
▪ Solar de Can Safont, que ha 

passat en la variació de xifres de 
70 mil euros a 2 milions d’euros.  

 
 
▪ La 2ª i 3ª fase del solar de Can 

Soler, tampoc tenen dates. La 3ª 
és l’accés per vianants a 
Collserola, necessiten una solució 
temporal perquè s’estan jugant la 
vida cada dia al creuar 
l’Arrabassada.  

Regidor:  
▪ Pel que fa a els costos a través de 

la pàgina de BIMSA es poden 
consultar tot el detall dels càlculs 
de preus, perquè són públics. Els 
treballs s’encareixen quan s’ha de 
respectar valors patrimonials, 
adaptar el projecte constructiu a 
l’ambient, adequar-lo i fer-lo 
operatiu i adaptar-ho a les 
condicions.  

▪ S’han donat dates d’execució de 
gairebé tots els projectes.  

Conseller Tècnic:  
▪ Aquest projecte va començar que 

es podia dur a terme des del 
districte, però després de treballs 
topogràfics van veure que l’havien 
de traspassar a BIMSA (abans de 
Nadal) que ha fet càlculs per 
veure el que els hi costaria. Hi ha 
moltes coses a fer a parts dels 
murs de contenció.  
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Sr. Fontoba, veí:  
▪ El sorprenen les xifres en els 

pressupostos participatius. Encara 
que hi venen molta més gent per 
l’hospital.  

▪ Hi ha esmenes d’obres que no 
pertanyen al barri de Sant Genís, 
són d’altres barris.  

▪ Can Safont, com és que el cost és 
tan elevat. 

▪ Fer créixer el barri en turisme en 
cobert en lloc de deixar a la gent 
jove poder viure en ells, farà 
incrementar els problemes.  

▪ L’aigua de Can Soler que s’envia 
al clavegueram volen que es faci 
alguna cosa.  

▪ Que passarà amb la segona fase? 
▪ El Pas del Bacallà, hi ha uns 

dibuixos, però no hi ha ni uns 
pressupostos ni res. Necessiten 
una solució prèvia.  

▪ No es fan intervencions en la part 
del Parc de Collserola que els hi 
per toca.  

Regidor:  
▪ Hi ha una interrelació entre barris, 

i per això les explicacions 
corresponents.  

▪ Aquestes residències faran créixer 
al barri a escala comercial.  

 
 
Conseller Tècnic:  
▪ El solar de Can Safont, la xifra és 

una primera estimació que ha fet 
BIMSA després d’observar com 
està l’espai. Quan s’entri en fase 
de projecte aquests preus s’aniran 
afinant.  

▪ Ja està exposat el tema de l’aigua 
de Can soler.  

▪ Sí que hi ha un projecte executiu, 
però s’ha de fer l’adaptació de 
nou.  

Veïna:  
▪ La petanca no té ni aigua ni llum.  
▪ En referència a l’hospital de la Vall 

d’Hebron i al nou edifici, no tenien 
permís per plantar vegetació pel 
tema de l’aigua, ara esperem que 
ja pugueu donar el permís. S’estan 
abocant tones de terra i els hi 
entra a casa.  

▪ A Vall d’Hebron, volen saber els 
decibels que tindran les 
xemeneies o els forats de 
ventilació. 

▪  El carrer que va entre l’Av. Jordà i 
l’hospital passant pel pàrquing de 
l’escola oficial d’idiomes, no se sap 
que es farà, si és pas de vianants 
o només de vehicles.  

▪ L’entrada per Sant Rafael és molt 
necessària.  

▪ Es van fer una escala i una rampa 
impracticables al carrer Nínive.  

Regidor:  
▪ Aprovació inicial de la llicència, 

perquè es pugui tirar endavant el 
projecte.   

▪ El nou ascensor del carrer Idumea 
també aprofitaran i miraran els 
entorns per poder fer 
arranjaments. 

▪ Prenen nota del tema de la 
petanca i d’altres temes.  

▪ Hi haurà reunions participatives 
per parlar tot el tema de la Vall 
d’Hebron.  

 
Conseller Tècnic:  
▪ El pas no serà de vehicles, serà 

de vianants. Pot haver-hi 
excepcions per l’hospital en cas 
d’emergència. 

▪ L’accés del carrer Nínive, s’ha 
estat mirant, però la normativa 
d’accessibilitat et marca un 
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▪ Demanen un pas de vianants del 
carrer Idumea perquè és un caos. 

▪ És cert que s’han aprovat avui les 
obres de Sant Rafael? No es 
repoblen els arbres. Ni es canvien 
les voreres.  

pendent màxim del 8%, aquella 
rampa de cap manera pot ser 
accessible.   

Jordi Cisteré, veí:  
▪ El casal ha canviat l’empresa que 

el porta, han fet unes retallades 
que no són les que comenteu. Els 
talleristes que tenien no podien 
arribar a les xifres que l’altra 
empresa posava.  

Regidor:  
▪ Proposen fer una reunió entre la 

gestora (Fundació Pere Terres) 
del casal i els usuaris. Ells tenen 
els seus propis talleristes. 

Toni Mallorques, veí:  
▪ La propietat del terreny que hi ha a 

sota és públic, s’ha d’adaptar a les 
necessitats del barri de manera 
participativa. La manera 
participativa ha de ser dual, no 
només escoltar.  

 
 

Roser Palacios, veïna:  
▪ Camp de Futbol de Sant,  Genís li 

falta una pilona des de fa molts 
mesos, i estan aparcant allà.  

Regidor:  
▪ Prenen nota del tema de la pilona.  

Elena Mateo, veïna: 
▪ No està contenta de les àrees 

compartides dels gossos en el 
Parc Romàntic. Hi ha altres zones 
ballades pels gossos en el barri. 

▪ Augmentar la freqüència de 
recollida de contenidors de plàstic i 
cartó.   

▪ La gent treu els trastos en hores i 
dies que no pertoquen.  

▪ Camp de futbol de Sant Genís es 
pot canviar la qualificació?  

Regidor:  
▪ Prenen nota del tema dels trastos 

a deshores i informaran a 
l’empresa que ho porta. I dels 
contenidors igual.  

▪ S’ha de considerar fer una zona 
de gossos tancada al barri, prenen 
nota i ho miraran.  

 
Conseller tècnic:  
▪ S’ha canviat el pla especial 

urbanístic per permetre el canvi i 
col·locar unes grades i un 
magatzem.  

Encarna, veïna:  
▪ El Parc de Collserola, fa pena 

perquè està tot en mal estat.  
▪ Hi ha espai en el barri per poder 

fer una zona pels gossos.  
▪ Al carrer Cànoves no hi ha 

papereres.  

Regidor:  
▪ Prenen nota pel tema de les 

papereres.  

Sacri, Veïna:  
▪ En quin any van deixar de ser  

Conseller tècnic:   
▪ Fa una setmana que van mirar a 
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terrenys de l’església i van passar 
a ser públics.  

▪ Ve gent al Casal de la gent gran 
per apuntar-se a la coral i no 
poden perquè no són jubilats i, en 
canvi, en altres tallers sí que es 
poden apuntar. Per què passa 
això?  

▪ A la Casa Groga es podien llogar 
sales a veïns, no només a entitats, 
per què arran del Covid ja no? 

qui pertanyin totes les parcel·les i 
l’any no ho poden mirar perquè 
per protecció de dades només ho 
pot mirar certa gent.  

 

Ferran, veí:  
▪ Demana si us plau algun remei 

perquè la gent no deixi el pixat 
dels gossos pel carrer, ja que hi té 
al·lèrgia i és perillosa. 

▪ Carrer Idumea hi ha molts arbres 
morts i altres en mal estat. Igual 
que fanals i voreres.  

Regidor:  
▪ Prenen nota i iniciaran una 

campanya contra l’incivisme de la 
gent.  

AAVV:  
▪ En referència cia al Pla Director, 

voldrien tenir un calendari 
participatiu.  

▪ És necessari fer desbrossaments. 
▪ Saber si hi ha possibilitat de fer un 

Talús artificial al costat de la 
benzinera? 

Conseller tècnic: 
▪ Ho enviaran a urbanisme com tot 

el que els hi ha fet arribar fins ara.  
No es poden comprometre a un 
calendari.  

 
Es dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 21:50 hores.  

    
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=HQ5wi9sBzQE&t=9494s  
  
  
  
  
  

https://www.youtube.com/watch?v=HQ5wi9sBzQE&t=9494s

